

Title (en)
TUBULAR MEMBER THREAD PROTECTOR.

Title (de)
GEWINDEABSCHIRMUNG EINES ROHRFÖRMIGEN GLIEDES.

Title (fr)
PROTECTEUR DE FILETAGE D'UN ORGANE TUBULAIRE.

Publication
EP 0153315 A1 19850904 (EN)

Application
EP 84901658 A 19840330

Priority
US 48877783 A 19830426

Abstract (en)
[origin: WO8404350A1] A thread protector means having a threaded body means (15, 60) for threading about the threaded end surface of a tubular member. A sealing means (24, 56) connected to and extending inwardly beyond the thread length has at least one resilient circumferential protrusion (25, 55) for circumferentially sealing about the tubular member. Another sealing means (30, 31) is provided for sealing about the end of the tubular member.

Abstract (fr)
Un protecteur de filetage possède un corps fileté (15, 60) se vissant autour de la surface extrême fileté d'un organe tubulaire. Un dispositif d'étanchéité (24, 56) relié à la longueur du filetage et s'étendant intérieurement au-delà de celui-ci possède au moins une protubérance circumférentielle résiliente (25, 55) pour se sceller hermétiquement sur la circonférence de l'organe tubulaire. Un autre dispositif de scellement hermétique (30, 31) est prévu pour se fixer hermétiquement autour de l'extrémité de l'organe tubulaire.

IPC 1-7
E21B 17/00; B65D 59/00

IPC 8 full level
B65D 59/06 (2006.01); **E21B 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 59/06 (2013.01); **E21B 17/006** (2013.01); **F16L 57/005** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8404350 A1 19841108; CA 1216529 A 19870113; EP 0153315 A1 19850904

DOCDB simple family (application)
US 8400464 W 19840330; CA 451264 A 19840404; EP 84901658 A 19840330